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 אדון נכבד, 
 

 2019הקפאת צמצום מענק האיזון לשנת הכספים הנדון: 
 

 

בנוגע לקיצוץ הדרסטי הצפוי במענק האיזון של  1.1.2019 בהמשך לפגישתנו במשרדך ביום
 , אני מעלה על הכתב את בקשתנו כפי שסוכם בפגישה:2019המועצה לשנת הכספים 

   

עדה הגאוגרפית אשר קבעה כי ושל הו משמעית החד המלצתההתקבלה  2018בחודש יוני 
הכנסות  2020 – 2018מקומית גדרה אמורה לקבל מגבעת ברנר במהלך השנים המועצה ה

 מלש"ח לכל שנה.  2.34בסך של 
 

מקומית גדרה טווח המדובר על הכנסה חד פעמית לשנים אלה אשר אמורה לתת למועצה 
 זמן להרחיב את בסיס הכנסותיה.

 

פוי כי החלטות מסוג וצ 2019אפריל ב 9-כעת, משנודע כי מדינת ישראל נערכת לבחירות ב
  2019זה לא ייחתמו בקרוב על ידי השרים, יוצא כי נגרע מהתקציב הרגיל של המועצה לשנת 

 מלש"ח. 2.34סך של 
 

 5.2על סך  2019תוצאה זו הנה קשה ביותר על רקע הקיצוץ הצפוי במענק האיזון לשנת 
 עצה. בתקציב הרגיל של המו מלש"ח 7.54מלש"ח נוספים, ובמצטבר פגיעה של 

 

כפי שהוצג בפניך בישיבה, תקציב המועצה הנו דל ומצומצם וזאת לאחר שנים של התייעלות, 
שוטפת בשירותים הניתנים  השבתת פעילות כי משמעות של קיצוץ בהיקף כזה הנהו

כי התייעלות המועצה בשנים  לא מיותר לציין,ופגיעה אנושה במערכת החינוך.  לתושבים
 ומבוקר הביאה לכך שהמועצה זכתה בפרס ניהול תקין.  האחרונות וניהול אחראי 

 

י סוגיות אלה נמצאות בפתחו של משרד הפנים, אנו מבקשים ומצפים כי היות ושת
אושר באופן תבראיית התמונה הכוללת יוקפא הצמצום הצפוי במענק האיזון לחילופין 

 מידי חלוקת הכנסות מגבעת ברנר.
 
 

 בכבוד רב,
 

 יואל גמליאל
 המועצהראש 

 

 : העתקים
 ח"כ אריה מכלוף דרעי, שר הפנים

 ששי דקל, מנהל אגף בכיר לבקרה תיקצוב ופיתוח ברשומ"ק 
 מלי חג'בי , סגנית הממונה על המחוז

 גדרה  ליאור מדהלה, מנכ"ל המועצה המקומית
 י אומיד , גזבר המועצהרמ


